
Protokoll Årsmöte söndagen den 20 September 2020  (1) 

För Svartbro Gårds Samfällighetsförening 

 

1. Mötets öppnande. 

Ordförande Mats Rosén öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

2. Val av ordförande för mötet:   

Valdes Mats Rosén 

3. Val av sekreterare för mötet:  

Valdes Susanne Ahrén 

4. Val av två justeringsmän:  

Valdes Lotta Pihl och Thor Aarum 

5. Styrelsens och revisorernas berättelse: 

Förvaltningsberättelsen drogs av Mats Rosén och revisorberättelsen av Pernilla 

Westerberg och revisorena tillstyrker balans- och resultaträkningen.  

6. Ansvarsfrihet för styrelsen: 

Stämman beviljade enhälligt ansvarsfrihet för styrelsen för gångna verksamhetsåret. 

7. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna: 

Inga från styrelsen eller medlemmarna. 

8. Ersättning till styrelsen och revisorerna: 

Förslag om oförändrade arvoden till styrelse 2000 kr brutto och revisorer 600 kr 

brutto godkändes av stämman. 

9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat och debiteringslängd: 

Styrelsen föreslog oförändrad årsavgift 2000kr , betalningsdag senast 30 April 2021, 

godkändes av stämman. 

10. Val av styrelse: 

Till sekreterare valdes på 2 år Karl Sjösten. 

Till vägfogde valdes på 1 år valdes Jörgen Westerberg. 

Till skogsfogde valdes på 1 år Peter Boucher. 

11. Val av revisorer:  

Valdes sittande Pernilla Westerberg och Jeanette Nordén 

12. Val av valberedning:  

Valdes Jan Erikssosn och som sammankallande Birgitta Jaksa. 

13. Övriga frågor: 

# Förslag om ytterliggare väggupp. Styrelsen tar sig an förslaget. 

# Önskan om röjning på udden vid södra badstranden för ökad kvällssol på bryggan. 

    Uppgift på röjnings/arbetsdagen i oktober?  Styrelsen tar sig an det förslaget. 

# Måste flotten tas upp på södra badstranden? Ytterliggare en uppgift på       

   arbetsdagen i oktober? Styreslen tar sig an förslaget. 

 



      (2) 

 

# Granbarksborr skadad skog på allmäningen i området informerades av Olle 

    Karlsson. Stort och kostsamt arbete. Styrelsen tar tag i denna fråga. 

# Inte OK med båtar med motorer och bilar på sjön. Klagomål från andra sidan sjön. 

   Inte kul med osämja bland våra grannar. 

# Fråga kom upp om flygande fåglarna som satts upp på badstränderna har fungerat? 

   Ett positivt resultat. Kanske läge att köpa dyrare/bättre kvalité till nästa vår? 

14. Meddelande av plats där årsmötesprotokollet hålles: 

Årsmötesprotokollet sätts upp på anslagstavlan samt på hemsida och per e-post 

senast den 3 oktober-20. 

15. Mötets avslutande.  

Mats Rosén tackade avgående styrelsemedlemar med blommor och avslutade mötet. 

 

Svartbro 2020-09-20 

 

 

……………………………………………….  ……………………………………………… 

Lotta Pihl   Thor Aarum 

 

………………………………………………  ……………………………………………… 

Ordf. Mats Rosén   Sekr. Susanne Ahrén 

 


